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let op!

Klinkt aan het eind van een 
lettergreep een ie dan schrijf je i.

Sommige woorden schrijf je 
altijd met ie, ook aan het eind 
van een lettergreep.

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

ijs

   tip!

Eindigt het woord op tie? 
Dan schrijf je het altijd met de ie!

Woorden met ij

Soms schrijf je woorden met een i maar hoor je ie. 
Dit kun je niet altijd zien, daarom moet je deze woor-
den goed onthouden. Het zijn weetwoorden.
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actie
vakantie
traktatie
spatie
selectie
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mieren
gieter
dieren
spiegel
wiegen
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Kijk maar!

piloot
iglo
ski
liter
mini

liaan
piste
kiwi
kilo
titel

compliment
irritant
piraat
eskimo
kimono

uniform
activiteit
illegaal
militair
kwaliteit


